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SSF:s styrelsemöte (S1) 2024 

Plats:              Teams 
Tid:                 9 januari 2024 19.00 - 21.20  
  
Närvarande: Torleif Eriksson, Egon Rongdén, Cecilia Sjölund, Linda Dahlin, Åke Bäckström, 
Erik Sundström, Åsa Fjällborg, Anders Tanse, Tomas Salander, Daniel Wiklund 

Protokoll 

1 Mötets öppnande  
Torleif hälsar oss välkomna till ett första möte efter storhelgerna och öppnar därmed mötet. 

2 Val av justeringsman 
Anders Tanse valdes av mötet att justera dagens protokoll jämte ordförande. 

3 Anmälan om övriga frågor  
 a. Subvention BPH 
 b. Finska vinterdagarna 
 c. Inbjudan till NSFN årsmöte Norge 16 mars 

4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes av mötet. 

5 Föregående protokoll S10 
Mötet beslutar att lägga S10 till handlingarna. 

6 Fastställande av skriftliga förfaranden 
Inga skriftliga förfaranden sedan senaste styrelsemötet. 

7 Fastställande av AU-beslut 
Inga AU-beslut sedan senaste styrelsemötet. 

8 Åtgärdslista 
Mötet beslutar att SSF Lappmarken, ska få arrangera Nordiska mästerskapen i Storuman, 28-29 
september. Åke och Daniel är kontaktpersoner till Riks Styrelsen. 
 
Mötet beslutar att vi ska beställa en dator som blir en redaktörsdator, mjukvara samt även att 
SSF Riks har ett Teams för alla Riks och kommittéers digitala möten.  
 
Åtgärdslistan behandlades i sin helhet av mötet. 

9 Ekonomi och medlemsantal 
Ekonomin är fortsatt stabil, Linda jobbar med årsrapporten just nu. 
Medlemsantal 1/1-2024 är 2121, en ökning av 90 medlemmar sedan 1/1-2023.  

10 Rasdata – återkoppling från arbetsgruppen 
Tony har meddelat att han och Anders Lundberg har en dialog med Nipsoft för prisuppgifter med 
mera för att kunna arbeta vidare med ett förslag kring Rasdata. Arbetsgruppen hoppas på att 
kunna återkoppla mer till styrelsen 13 februari. 

11 Rasansvarsavtal från SKK 
Cissi var på möte med andra ras/specialklubbar för arbetande hundar, för att diskutera 
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Rasansvarsavtalet från SKK, vi har gemensamt begärt ökad remisstid. SKK förlängde tiden till 31 
mars. Inga fler möten har varit under storhelgerna. 

12 Inköp priser under året 
Styrelsen får till uppgift att fundera gemensamt hur vi ska hantera priser vid olika tillfällen. 
Återkoppling i februari. 

13 Styrelsen informerar – nr2 i Ståndskall 
Mötet diskuterar vilka punkter som är viktiga att vi informerar om i kommande nummer. En av 
punkterna är ökad kommunikation mellan Riks och lokalklubbarna. 

14 Fullmäktige 2024 
a) Föredrag vilken tid 
Medelpad har förfrågat när det skulle passa med ett föredrag – mötet beslutar att föredraget ska 
ligga före lunchen pga praktiska skäl för årsmötesarrangemanget.  

15 Övriga frågor 
a) Subvention BPH 
Riks har fått förfrågan från Gävleborg som om att få subvention för ett liknande arrangemang 
som de hade förra året med BPH-test för våra hundar med subvention från SSF Riks.  
Mötet beslutar att vi inte kommer att betala ut vid fler BPH-arrangemang som SSFs lokalklubbar 
gör av denna typ just nu. 
b) Finska vinterdagarna 16 mars - Årsstämman 
Vi har inte fått någon inbjudan till detta ännu. 
c) Inbjudan till NFSN årsmöte 16 mars utanför Trondheim 
Styrelsen tar med sig funderingen vem som ska åka, beslut om deltagare tas vid nästa 
styrelsemöte. 
d) Föreningen behöver uppdatera kontaktansvarig för vår domän ssf-riks.se. Mötet beslutar att 
Anders Lundberg utses som kontaktperson. 

16 Nästa möte 
Är beslutat sedan tidigare till 13 februari kl 19.00 på Teams. 

17 Avslutning 
Torleif tackar för ikväll och avslutar därmed mötet. 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Sekreterare Cecilia Sjölund  Ordförande Torleif Eriksson 

 

_________________________________ 

Justeringsman Anders Tanse 
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_________________________________ ________________________________ 


Sekreterare Cecilia Sjölund  Ordförande Torleif Eriksson 


 


_________________________________ 


Justeringsman Anders Tanse 
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